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People of European descent form the bulk of the population in most of the temperate
zones of the world - North America, Australia and New Zealand. The military successes
of European imperialism are easy to explain; in many cases they were a matter of
firearms against spears. But, as Alfred Crosby maintains in this highly original and
fascinating book, the Europeans' displacement and replacement of the native peoples
in the temperate zones was more a matter of biology than of military conquest.
European organisms had certain decisive advantages over their New World and
Australian counterparts. The spread of European disease, flora, and fauna went hand
in hand with the growth of populations. Consequently, these imperialists became
proprietors of the world's most important agricultural lands. Now in a new edition with
a new preface, Crosby revisits his now-classic work and again evaluates the global
historical importance of European ecological expansion.
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书评

克罗斯比教授的《生态扩张主义》为我们打开了一个观察历史的新窗口，即从生物地理
学的角度去认识欧洲人在过去1000年的扩张。以往我们对这一过程关注的往往是政治
、经济、文化方面的，或者换种说法，都是围绕“人”展开的讨论，然而这本书的主角
却是风，杂草，诸如猪、牛、...  
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1、 总论
1820—1830年短短10年，有500万欧洲人移民到新大陆，由于欧洲人口爆炸导致的耕地
缺失、民族争斗，同时蒸汽动力在海上航行的应用；
随着欧洲人移民到新大陆，新大陆原有生态被彻底改变，现在新大陆的主要作物是500
年前这里没有的小麦、大麦、牛羊等；并重新出口...  
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生态帝国主义，乍看起来十分令人费解。生态，帝国，帝国主义?正如这个名字所暗示
的，以及第一眼看到的读者所考虑到的，这是一本建立在一门交叉学科之上的书籍。生
态学与历史学的交叉构成了它的主题。这本书以其详实的文献历史记录、生物历史遗迹
和生态生物学，构建了一幅两者交...  
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